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PROCES VERBAL

Încheiat azi 12 decembrie 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş
în  şedinţă  extraordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.752/08 decembrie 2014,ora
10,00 la Casa de cultura a oraşului Teiuş(sala de sedinte),şedinţă publică.

Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 12 consilieri
Cristea,Crisan,Gorban,Giurgiu,Hălălai,Lazar,Man,Mateica,Milles,Onita,Petruse,Rusu,lipsesc 3
consilieri locali dnii Boca,Popa,Ungur.

La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dna Cordea din partea Primăriei oraşului
Teiuş.

Dna secretar constata ca la sedinta sunt prezenti 12 consilieri locali,din totalul de 15
consilieri,fiind prezenti majoritatea consilierilor in functie,sedinta se poate desfasura legal
potrivit prevederilor art.40 din Legea nr.215/2001,republicata,legea administratiei publice locale,
republicata,cu modificarile si completarile ulterioare.

Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Man Horea se
supune la vot preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Man fară drept de vot.

Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.
Dl primar prezintă ordinea de zi.
1.Proiect de hotarare privind rectificarea  bugetului de venituri si cheltuieli al orasului Teius

pe anul 2014
-iniţiator-Primar Hălălai Mirel Vasile
a)raportul compartimentului de specialitate
Dl primar supune la vot ordinea de zi se voteaza cu unanimitate.
Dna secretar-inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea

de zi,vreau sa va aduc la cunostinta prevederile art.46 din Legea nr.215/2001,republicata,legea
administratiei publice locale si art.75 din Legea nr.393/2004 privind Statutul alesilor locali,si pun
in vedere consilierilor locali de a-si prezenta interesul personal pe care considera ca il au in
problemele supuse dezbaterii astfel incat sa nu ia parte la adoptarea hotararii.Hotararile
Consiliului local luate cu incalcarea acestor prevederi legale sunt nule de drept.

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi.
Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind rectificarea

bugetului de venituri si cheltuieli si a listei de investitii a orasului Teius pe anul 2014.
Dna ec.Cordea-prezinta raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primariei orasului

Teius.
Dna cons.ec.Cristea-la Casa de cultura ce cheltuieli suplimentare ati prevazut?
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-sume pentru plata facturilor restante la Casa de cultura

si pentru montat aeroterme.
Dna cons.ec.Cristea-in sedintele anterioare la rectificare de buget s-au prevazut sume pentru

montat aeroterme 5 mii lei.In luna noiembrie 2014 s-a aprobat diferente de 5,5 mii lei pentru aeroterme.Sa
nu se spuna acum ca nu sunt bani pentru montat aeroterme!
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Dl primar-aerotermele au costat 18 mii lei si bani pentru montaj nu avem.Am dorit de
asemenea sa cumparat la casa de cultura scaune la obiecte de inventar  pentru a avea in toata sala scaune
la diferite manifestari.

Dna cons.ec.Cristea-cate scaune doriti sa cumparati la Casa de cultura.?
Dl cons.Man-la casa de cultura mai sunt scaune.Cu acestea ce doriti sa faceti?Eu propun

scaunele care sunt in stare buna sa le dam la scoala,sa nu se mai cumpere scaune la scoala.
Dna cons.ec.Cristea-cu diferenta de 25 mii lei ce doriti sa platiti la casa de cultura?

Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-diferente la lucrarile de reparatii la Casa de cultura,plati
restante.

Dna cons.ec.Cristea-nu vad ce s-a facut la casa de cultura !Cine a comandat sa plateasca.
Dl primar-nu vedeti dvs ce s-a facut la casa de cultura!Dotare,reparatii,WC , trotuare.S-au

facut foarte multe sunt dosare de achizitii,referate de lucrari.
Dna cons.ec.Cristea-legislatia trebuie respectata.Ce plati trebuie sa se mai faca la Casa de

cultura?
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-materiale la Feromat.

Dl primar-cum doriti dvs,este decizia dvs,materialele s-au adus aici la casa de cultura nu la
primar acasa sau la consilier.S-a facut treaba,cine nu doreste sa o vada,nu vede.

Dl cons.ec.Gorban-am asistat la o grava dezinformare a profesorilor de la scoala,ca nu isi
primesc salariile datorita faptului ca noi consilierii locali nu venim la sedintele de consiliu local.Aceste
lucruri au fost semnalate de profesori.

Dl primar-dar ati auzit ca profesorii nu au primit bani din hotarari judecatoresti din cauza
primarului care a reprezentat interesele Consiliului local?

Dl cons.ec.Gorban-exista 3 entitati Consiliul local,primar si serviciile Primariei.Putem noi
consilierii locali sa ne discreditam pe noi?Profesorii cred ca noi nu am fost de acord sa venim la sedinte
pentru a aproba banii pentru salariile lor.

Dna cons.ec.Cristea-aceasi discutie a fost si cu bursele scolare.
Dl cons.prof.Rusu-s-au pierdut banii din Hotarari judecatoresti pentru profesori 7-8  mii

lei/profesor,pentru ca s-a facut intampinare la actiunea noastra.Ati actionat legal,dar in alte localitati unde
nu s-a facut intampinare, nu le-a taiat nimeni capul.Nu va reprosa nimeni ,nimic daca nu faceati
intampinare.Am reclamatii la Inspectoratul scolar ca nu  s-au luat bursele,salariile.Este consider eu un
procedeu neadecvat,daca banii de salarii se dau de la bugetul de stat cu destinatia cheltuieli de personal
pentru invatamant,de ce nu se dau direct la invatamant,de ce trebuie prin bugetul local ,rectificare
bugetara,si eu sunt ordonator de credite.

Dl cons.ing.Lazar-totdeauna s-au aprobat sumele solicitate pentru scoala.
Dl cons.prof.Rusu-un consilier local nu este obligat sa vina la sedintele Consiliului local

extraordinare,mai ales ca nu este nici platit.
Dl cons.Petruse-am fost la sedinta Consiliului de administratie la Liceu  si dna lider  de

sindicat de la Invatamant ne-a acuzat ca noi Consiliu local suntem vinovati ca nu s-au aprobat sumele pe
ultimii trei ani prin hotarari judecatoresti.Ca noi am hotarat prin hotarare a Consiliului local sa ne
reprezinte in instanta consilierul juridic  si primarul.

Dl cons.Man-dle primar,consilierul dvs ,dl Radu nu va face cinste,acest consilier lanseaza
aceste povesti.

Dl cons.ing.Lazar-de cand sunt eu consilier local,sa ne spuneti ce nu am aprobat pentru
scoala?Ce a fost legal bine inteles.

Dl cons.Man-nu a fost pusa in discutie vinovatia,nici a dvs ,nici a consilierilor locali.
Dl primar-nu vreau sa fac decat urmatoarea afirmatie.La sedinta urmatoare  a Consiliului

local sa invitam intreg corpul profesoral pentru lamuriri.Procesul pentru sumele restante s-a pierdut din
cauza ca actiunea a fost facuta tardiv,nu a fost  facuta in termen.
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Dna cons.ec.Cristea-situatia este simpla,salariile profesorilor se i-au de la bugetul de stat.In
ce priveste sumele restante ,pierdute in proces eu cred ca a fost un exces de zel  din partea consilierului
juridic,trebuia sa batem in retragere mai ales ca nu dam banii de la noi.

Dl cons.prof.Rusu-era Consiliul local in al doilea an de mandat si va era frica  ca dati banii de
la Consiliul local,dar eu atunci i-am explicat consilierului juridic sa nu faca intampinare ca nu dam banii
din bugetul local ci sunt sume care vin de la bugetul de stat.

Dl primar-consilierul juridic este angajatul Primariei care isi face datoria ,eu am incredere in
el.

Dna cons.ec.Cristea-in celalalt mandat s-a aprobat reprezentarea de catre consilierul
juridic,acum sa vina sa ne faca o informare si cu privire la procesele pe rol si rezultatul acestora.

Dl cons.Mateica-la Casa de cultura au mai fost alocati bani in acest an?Cati,cand si cum?
Dl primar-dna contabila trebuie sa scoata din contabilitate.
Dl cons.Mateica-ma intereseaza buget initial si rectificat la casa de cultura.
Dl cons.ec.Gorban-nu scrieti prin ziare si pe facebook ca noi consilierii locali din Teius nu

participam la evenimente organizate de dvs.Poate avem motive obiective de nu putem participa.
Dna cons.ec.Cristea-contract cu Ziarul Unirea in anul 2015 nu vreau sa se mai faca.Nu este

prevazut in lege ca trebuie sa particip la toate tampeniile organizate.
Dl primar-la Ziarul Unirea platesc eu.
Dna cons.ec.Cristea-SC Bagger societate cu obiect de activitate exploatare agregate minerale

am informatii ca exploateaza mai mult decat au aprobat.In aceste conditii avizele sunt nule.Sa se verifice.
Dl primar-s-a aplicat amenda si s-a pus conditia de intrare in legalitate.
Dna ec.Cordea-serviciu buget finante-la casa de cultura avem un buget de 130,6 mii lei

initial si dupa ultima rectificare 142,10 mii lei .Aceste sume reprezinta reparatii la toate caminele
culturale Beldiu,Capud,Petelca si Teius pe tot anul.

Dna cons.ec.Cristea-cu aceste sume cred ca s-a terminat cu reparatiile la caminele culturale.
Dl cons.Crisan-vad aici in fisa contului ,transport nisip la Casa de cultura Beldiu,o suma

mare!
Dna cons.ec.Cristea-cei 25 mii lei de la casa de cultura sa fie repartizati la drumuri si sa fie

pietruite drumurile pe care nu s-a lucrat la canalizare.
Dl primar-dnilor consilier,cultura costa.Nu vreau sa intru in polemica.Ce s-a facut la casa de

cultura se poate vedea,Casa de cultura nu este a mea ,este a cetatenilor din Teius,aici se desfasoara foarte
multe activitati,copii nostrii fac antrenamente la dans,functioneaza in cadrul casei de cultura un centru de
pictura,beneficiari sunt copii,cetatenii orasului Teius.Eu cred ca banii s-au folosit cu folos la Casa de
cultura in asa fel incat aici sa se poata desfasura un act de cultura in conditii optime.

Dl cons.Mateica-cate scaune doriti sa cumparati la Casa de cultura?Ajung 6 mii lei cati ati
prevazut la obiecte de inventor?

Dl primar-250 scaune.Nu stiu daca ajung,nu stiu cat costa un scaun.
Dna cons.ec.Cristea-sa cuprindem atunci inca 12 mii lei la casa de cultura la obiecte de

inventar pentru scaune si diferenta de 13 mii lei pentru pietruire pe strazile unde nu au obligatia cei de la
canalizare sa refaca.

Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea
administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind rectificarea  bugetului de
venituri si cheltuieli al orasului Teius pe anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie.
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Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind rectificarea
bugetului de venituri si cheltuieli si lista de investitii a orasului Teius pe anul 2014 cu modificarile
propuse,respectiv suma de 25 mii lei de la reparatii casa de cultura se va transfera 12 mii la casa de
cultura obiecte de inventar pentru achizitionare scaune si 13 mii lei la reparatii strazi (pietruire)acolo unde
nu aveau obligatia cei de la canalizare se votează cu 12 voturi pentru Cristea, Crisan , Gorban ,
Giurgiu,Halalai , Lazar,Onita,Man,Mateica,Milles,Petruse,Rusu.

Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.89/2014.
Dl cons.Man-la urmatoarea sedinta a Consiliului local sa fie invitat reprezentantul

firmei de canalizare.
Dl cons.Petruse-sa se trimita informare cu procesul la liderul de sindicat de la

Invatamant.
Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
Consilier MAN HOREA jr.BARA  MARIA


